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          Тема выпускной квалификационной работы: «Модернизация распределительного устройства 10 кВ котельной». 10 кВ подстанция котельной с учетом опыта и времени ее эксплуатации была выведена из эксплуатации на реконструкцию, во время которой должны быть произведены замены выключателей и устройств релейной защиты на микропроцессорные блоки. В работе проведены: 1. Анализ текущего состояния оборудования подстанции 10 кВ. 2.	Реконструкция электрической части подстанции: расчёт токов короткого замыкания, расчет уставок, выбор микропроцессорного блока. 3.	Проведено ознакомление с функциями и возможностей микропроцессорного блока релейной защиты БМРЗ модели 152, а тек же произведено его  параметрирование. Результатом работы можно считать типовой проект реконструкции РП 10 кВ. На основе полученных данных из расчетов карты уставок РП, был приведен пример таблицы уставок блока БМРЗ.
        

        
          The topic of the final qualification work: "Modernization of the 10 kV switchgear of the boiler house" The 10 kV substation of the boiler house, taking into account the experience and time of its operation, was taken out of operation for reconstruction, during which the switches and relay protection devices should be replaced with microprocessor units.  The work carried out: 1. Analysis of the current state of the 10 kV substation equipment. 2. Reconstruction of the electrical part of the substation: calculation of short-circuit currents, calculation of settings, selection of a microprocessor unit. 3. An acquaintance with the functions and capabilities of the microprocessor relay protection unit of the BMRZ model 152 was carried out, and its alization of the unit, parameterization was carried out. The result of the work can be considered a typical project for the reconstruction of a 10 kV distribution substation.  Based on the data obtained from the calculations of the RP settings map, an example of the BMRZ unit settings table was given.
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          
                      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          
                      	
      
	
          
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  
              	
                Access count: 6
                

                Last 30 days: 0
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  







